
ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 19/1/2022

Της: Μαρίας Αθανασίου, βουλευτή Β2 Δυτικού Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών

ΘΕΜΑ: «Ερωτήματα  σχετικά  με  τις  πληροφορίες  που  προέκυψαν  από  την
πρόσφατη απογραφή του πληθυσμού»

Κύριε Υπουργέ,

Από τον Οκτώβριο ως και τον Δεκέμβριο του περασμένου έτους, διεξάχθηκε η απογραφή
πληθυσμού, όπως συμβαίνει κάθε 10 χρόνια.

Με δεδομένο το παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Ποιος είναι ο ακριβής αριθμός των αμιγώς Ελλήνων πολιτών, ανά φύλο, ανά ηλικία και
ανά επάγγελμα?

2. Ποιος είναι ο ακριβής αριθμός των παράνομα εισελθόντων αλλοδαπών που διαμένουν
στην χώρα μας, ανά φύλο, ανά ηλικία και ανά επάγγελμα?

Η ερωτώσα βουλευτής

ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ ΜΑΡΙΑ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2530

Ημερομ. Κατάθεσης:

19/1/2022
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